
 
Vastaus valtuustoaloitteeseen / Potinrannan puisto 
 
Kaupunginvaltuusto 13.11.2023 § 125  
  
 

Valtuutettu Mauri Salo jätti seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
”Potinrannan puiston rakentaminen on yksi kaupungin seuraavan 
vuoden kohteista. Olen ollut yksi ko. alueen suurkäyttäjistä 
nimenomaan talvikaudella. Viime talvena vietin siellä yli 40 päivää. 
Uimarannan ja lahdenperän alueella liikkuu tuhansia ihmisiä, 
lapsiperheitä, pilkkijöitä, verkkokalastajia, hiihtäjiä, luistelijoita ym. 
lso osa on myös vieraspaikkakuntalaisia muista maakunnista. 
Vuosien varrella olen kuullut monia parannusehdotuksia jotka 
toivoisin tällä valtuustoaloitteella otettavan jotenkin huomioon: 

  
1. Toivottavasti Potin puiston WC- tilat ovat kaikkien käytössä ja 

toimivat myös talvisin. Tällä hetkellä alueella ei ole edes 
ulkohuussia. 

 
2. Tie uimarannalle on ollut keväisin ajokelvottomassa kunnossa ja 

auraamatta talvisin. Syynä on ollut kuulemma se että kaupungin 
tienhoitovastuu päättyy Ykspihlajan koulun liittymään ja tie 
uimarannalle ei ole kaupungin omistuksessa, eikä siten kuulu 
kunnossapidon piiriin? 

 
3. Lahden toisella puolella oleva tie lsokariin olisi syytä pitää myös 

talvella autolla ajettavassa kunnossa. Nyt tie hoidetaan vain 
lumenkaatopaikalle asti. lsokariin johtava tie on yksi harvoista 
väylistä josta pääsee vielä vapaasti rantaan asti.  

 
Kokkola on ainakin minulle ollut aina merikaupunki ja näitä 
"merellisiä" mahdollisuuksia meillä on vara tarjota niin omille 
asukkaille kuin vieraillekin. 
 
Edellä olevat parannusehdotukset eivät vaadi isoa euromäärää, 
mutta jonkun tahon pitää ottaa ne hoitaakseen ja selvittää kyseisten 
alueitten omistus ja hoito, jos ne eivät kuulu kaupungille.” 

  
Liite A § 125  Allekirjoitettu valtuustoaloite 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päättää merkitä aloitteen pöytäkirjaansa ja 
saattaa sen kaupunginhallituksen käsittelyyyn. 

 
 
Kaupunginhallitus 06.05.2024 § 230    
39/00.01.06/2023    
 
 
 Valmistelijat: Kaupunginpuutarhuri Sini Sangi, tiemestari Kari 

Pihlajamäki 
 



 Valtuutettu Mauri Salo on valtuustoaloitteessan esittänyt 
parannusehdotuksia Potinrannan puistosuunnitelmaan. Potinrannan 
puistosuunnitelma on ollut nähtävillä 3.– 16.11.2022 välisen ajan ja 
pumptrack-skeittipuiston osalta 14.– 27.3.2024 välisen ajan. 
Rakentamistyöt puistossa on aloitettu 2023 alkukesällä. 
Kaksivuotisen hankkeen toteuttamiseen on saatu AVI:n 
lähiliikuntapaikka-avustusta. Puiston on tavoitteena valmistua syksyn 
2024 aikana. 

 
 Potinrannan puistossa on aiemmin ollut kesäaikaan käytössä oleva 

ns. bajamaja-tyyppinen ulkowc. Puistosuunnitelmassa on esitetty 
ympäri vuoden käytössä olevan, esteettömän ulkohuussin 
rakentamista uuden parkkialueen viereen. Ulkohuussin 
rakentaminen on toteutettu kesällä 2023 ja se on otettu käyttöön. 
Viimeistelytyöt tehdään kesän 2024 aikana.  

 
 Puistoalueelle johtavalle puistokäytävälle on levitetty asfalttirouhetta 

kesällä 2023 ja mahdollisia parannustöitä tehdään vielä kesän 2024 
aikana. Puistoon on toteutettu uusi kevyen liikenteen yhteys, joka 
lisää turvallisuutta jalankulkijoiden ja pyöräilijöiden osalta. 
Puistokäytävää aurataan parkkialueelta saakka talvikaudella 
päiväsaikaan.  

 
 Valtuustoaloitteessa kysyttiin myös Isokarille johtavan reitin 

talvikunnossapidosta lumenkaatopaikalta lähtien. Reittiä on pidetty 
talvisin avoinna aina kun on ollut niin sanotusti ylimääräistä aikaa. 
Reitti ei ole kaava-alueella, eli varsinainen tie päättyy ennen 
Isokaria.  

  
Kaupunginjohtaja Kaupunginhallitus päättää esittää kaupunginvaltuustolle, että 

valtuusto 
 

1. merkitsee tiedoksi annetun selvityksen. 
 
2. katsoo aloitteen tulleen käsitellyksi. 

 
Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi päätösesityksen. 


